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ZADEVA: DODATNI ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 28. REDNE SEJE IN  
                 ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 29. REDNE SEJE   
 
 
Dodatni odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 28. redne seje  
 
Silvan Peršolja z odgovorom na pobudo ni zadovoljen, saj je bilo govora ne samo o ureditvi vseh 
spominskih obeležij na Dobrovem, ampak o ureditvi trga na Dobrovem s poudarkom na spominskih 
obeležjih.  
Predlaga, da se poišče dolgoročna rešitev z razpisom ali na kateri drugi način za ureditev trga na 
Dobrovem, ki naj predvidi nadgradnjo obstoječe situacije in umesti zadevo.  
 
Boris Šfiligoj poda pripombo na pobudo in sicer, da pri parkiranju pri šoli v Kojskem niso problem 
starši ampak drugi občani, ki imajo na parkirišču skozi ves dan parkirane svoje avtomobile.   
 
Oddelek za okolje in prostor 
Menimo, da sprememba prometnega znaka ne rešuje problema celodnevnega parkiranja vozil 
občanov, ki niso starši, saj že obstoječi prometni znak prepoveduje takšno parkiranje. Na šoli so nam 
povedali, da v zadnjem času ni pripomb v vezi z dovozom otrok na tem prostoru. Gradbinci pa naj ne 
bi več uporabljali tega prostora za parkiranje svojih vozil.  
Povedati pa moramo tudi, da omenjeni prostor ni javno parkirišče oziroma sploh ni parkirišče in niti 
ne izpolnjuje pogojev, ki veljajo za parkirišča. Postavitev parkirne ure bi bila neustrezna, saj gre le za 
prostor, kjer je dovoljeno ustavljanje za dovoz otrok. 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 29. redne seje  
 
Boris Rožič 
1. Na cestnih priključkih iz vinogradov na glavne ceste se pojavlja vedno več blata, stanje pa še 

poslabša slabo vreme. Potrebno je opozoriti redarsko službo, da stanje na cestah spremlja in 
opozarja lastnike zemljišč, da za sabo počistijo in cestišče uredijo. V kolikor lastnik zemljišča 
tega ne stori, naj redarska služba tudi ustrezno ukrepa. Pove za primer v Vipolžah, kjer se iz 
zemljišča, katerega lastnik je Movia, nanaša na cestišče ogromno blata. Predlaga, da se 
lastnika opozori, da cestišče ustrezno očisti. 

2. Ponovno predlaga, da se čim prej uredi oz. razširi ovinek v Vipolžah nasproti hišne številke 85.  
3. Cesta »v Dugo« v Vipolžah je popolnoma uničena, poškodbe na cestišču so vsak dan večje.  
4. Na »Škopinovi cesti« v Vipolžah proti »Rošu« naj se namesti prometni znak »prepovedano za 

tovornjake in avtobuse«.  
 
Ad1. Oddelek za okolje in prostor  
Zakon o cestah v (3) odstavku 5. člena določa, da mora voznik, preden se vključi v promet na javni 
cesti s kolovozne poti, nekategorizirane ceste, individualnega priključka, območja izvajanja del ali 
druge zemljiške površine, odstraniti z vozila zemljo ali blato, ki bi lahko onesnažilo vozišče. Z globo 
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1.000 € se za prekršek kaznuje posameznik, ki ravna v nasprotju z določilom. Nadzor izvajajo policisti 
in občinski redarji. Občina bo v občinskem glasilu o tem obvestila občane. 
 
Ad2. Oddelek za okolje in prostor 
Strinjamo se, da je razširitev tega ovinka nujna, saj gre za najožji ovinek na lokalni cesti Šmartno – 
Kozana – Vipolže – meja Italija. Pred kratkim smo si zadevo ponovno ogledali na terenu. Podan je bil 
predlog razširitve vozišča z izgradnjo suhozida, ki je na notranji in temeljni strani ojačan z 
armiranobetonsko konstrukcijo. Ker gre za podporni zid, ki je na spodnjem koncu visok preko 2m, je 
potrebno pripraviti ustrezno dokumentacijo (načrt zidu, statični izračun, armaturni načrt), tudi zaradi 
posega na tuje zemljišče. Izvedba del je možna v roku enega meseca po potrditvi načrta. 
 
Ad3. Oddelek za okolje in prostor 
Dne 1. 3. 2018 je izvršen ogled na terenu. Ugotovili smo, da so bile poškodbe vozišča izrezane in 
zapolnjene z tamponom ter pripravljene za asfaltacijo. Glavni vzrok za nastale poškodbe, kar smo 
vam že večkrat povedali, je prekomerna obremenitev vozišča. Prometnega znaka z omejitvijo 
obremenitve vozišča očitno določeni ne upoštevajo, zato prihaja do poškodb vozišča, predvsem pri 
gradnji objektov (hruške,…). Edino pravilno je, da povzročitelji poškodbe sanirajo oziroma plačajo. 
 
Ad4. Oddelek za okolje in prostor 
Dne 1. 3. 2018 je izvršen ogled na terenu in ugotovljeno, da na zgornjem delu ceste manjka prometni 
znak za prepoved prometa za avtobuse in tovornjake. Naročili bomo postavitev manjkajoče 
prometne signalizacije. 
 
Oskar Kristančič 
Pohodne poti po Brdih so bile izpeljane po javnih poteh. Gradnikova učna pot na »Kozlinku« je 
sedaj uničena, saj je nekdo na tem kraju oral zemljo (urejal vinograd) in cesto dobesedno izbrisal 
oz. zaprl. Predlaga ogled.  
 
Oddelek za okolje in prostor 
Preverili smo lastništvo parc. št. 68/1 k. o. Medana, po kateri poteka omenjena učna pot in ugotovili, 
da ne gre za javno pot oziroma javno dobro ampak za parcelo v lasti RS oziroma Sklada kmetijskih 
zemljišč in gozdov. Očitno ta del učne poti ni bil speljan po javni poti. 
 
Boris Šfiligoj 
1. Križišče na Vrhovlju pri Kojskem proti Plavam in Ligu je zelo nepregledno. Predlaga ureditev 

preglednosti križišča.  
2. Zanima ga, kakšen je rok za dokončanje izgradnje vrtca v Kojskem.  
3. Ureditev javne razsvetljave v Kojskem od kulturnega doma proti zdravstvenemu domu. 
4. Na »Štegeršču« v Kojskem je že postavljena vsa potrebna napeljava, manjka samo priključitev 

na javno razsvetljavo.  
5. Opozori na potek parcelne meje nasproti »Princeske« pri vhodu v vrtec na Dobrovem. Le ta 

poteka krepko za zidom. Naj se preveri.  
6. Glede na to, da Komisija za čezmejno sodelovanje obstaja, nikoli pa se ni sestala, ga zanima, 

kakšna je povezanost z Občino Demir Kapija v Makedoniji, saj komisija o tem ni nikoli nič 
razpravljala.  

 
Ad1. Oddelek za okolje in prostor 
Dne 1. 3. 2018 je izvršen ogled na terenu in ugotovljeno, da je slaba preglednost pri zavijanju iz smeri 
Korade proti Plavam. Direkcijo RS za infrastrukturo bomo zaprosili za soglasje za postavitev ogledala. 
 
Ad2. Oddelek za okolje in prostor 
Rok za dokončanje vrtca v Kojskem je 24. 8. 2018. 



 
 

3 
 

Ad3. Oddelek za okolje in prostor 
Predviden je sestanek na Direkciji. V kolikor ne bo možno normalno izvesti električnega priključka iz 
smeri kulturnega doma bomo predlagali priključitev iz zdravstvenega doma. 
 
Ad4. Oddelek za okolje in prostor 
Potrebno je pridobiti soglasje lastnika zemljišča, kjer se izvaja priključitev, kar pa je problematično; 
tukaj bi prosili vaščane ali VS za pomoč.  
 
Ad5. Oddelek za okolje in prostor 
Občinska uprava je lastnika bivšega lokala pisno obvestila in zahtevala odstranitev zidu z občinske 
parcele. 
 
A6. Direktorica OU 
Občina Brda z Občino Demir Kapija goji prijateljske odnose. Vez med občinama je vzpostavil Tase 
Lazovski, družbenik Trine d. o. o.,  ki ima tam korenine.  Delegacija občine Brda je makedonsko 
občino obiskala na podlagi povabila župana Demir Kapije 14. februarja 2017 ob tradicionalnem 
slavnostnem dogodku v čast Svetemu Trifunu, zaščitniku vinogradništva, s katerim občina Demir 
Kapija poudarja tradicionalne vrednote in ohranjanje kulturne dediščine. Občino je predstavljala 
direktorica občinske uprave s predstavnikoma družbe Trine d. o. o.. Občina Brda v zvezi s tem ni 
imela nobenih stroškov.  
 
Predsednica Komisije za čezmejno sodelovanje 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna kot predsednica Komisije za čezmejno sodelovanje pove, da ni posebej 
sklicevala sestankov. Člane komisije o raznih prireditvah v čezmejnem prostoru in udeležbi na njih 
vedno obvesti občinska uprava. 
Predsednica je tudi sklicala sestanek komisije za petek, 23. 2. 2018.  
 
Edbin Erzetič 
1. Cesta Peternel – Kožbana in njej podobni cestni odseki v občini Brda niso nikoli sanirani do 

konca, kot bi morali biti. Dela so slabo zaključena. Potreben bi bil večji nadzor nad tem.  
2. Ali je Občina Brda prejela kak odgovor s strani DRSI v zvezi s spolzkim cestiščem na Sabotinski 

cesti na italijanski strani? 
3. Kdo je predstavnik Občine Brda v družbi Grad GT d. o. o.? Zakaj je občina še vedno družbenik in 

ni izstopila iz družbe, kot iz Vinoteke Brda d. o. o.?  
 
Ad1. Oddelek za okolje in prostor 
Nimamo podatkov o sanacijah na tem delu, prosimo vas, da nam natančneje opišete za kakšna dela 
gre in kaj po vašem mnenju ni bilo zaključeno. 
 
Ad2. Oddelek za okolje in prostor: 
V prilogi vam posredujemo odgovor. 
 
Ad3. Direktorica OU 
Predstavnik Občine Brda v družbi Grad GT d. o. o. je odgovorna oseba občine, župan. Občina je v 
družbi Grad GT d. o. o. udeležena s 10%. Glede na to, da je zemljiškoknjižna lastnica gradu Dobrovo, 
ima interes, da v družbi ostaja zaradi skupnega upravljanja in zavarovanja lastnih interesov. 
 
Karlo Passoni 
Glede na to, da se išče ustrezne rešitve pri prometni ureditvi dovoza otrok v vrtec in šolo na 
Dobrovem predlaga, da se prične z iskanjem ustreznih rešitev tudi pri dovozu otrok v šolo in vrtec v 
Kojskem.  
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Oddelek za okolje in prostor 
Predviden je sestanek na Direkciji v mesecu marcu 2018. Glede na to, da je Direkcija soglasodajalec 
na poseg, gre namreč za varovalno območje regionalne ceste, je potrebno z njimi poiskati možno 
rešitev. 
 
Silvan Peršolja 
1. Kadar se izvaja košnja ob javnih cestah, naj se izvajalca opozori tudi na to, da se poseka 

vejevje, ki sega v obcestno telo. Le to se ob deževju zelo zniža in tako ovira promet.    
2. Osebno se je zelo razveselil knjige, ki jo je napisala Milena Beguš. Predlaga, da jo Občinski svet 

Občine Brda predlaga za prejemnico občinskega priznanja za leto 2018. V knjigi je 
dokumentirana pretekla zgodovina na skromen način. Gre za zgodovinski zbornik, z briškimi 
besedami napisano briško dogajanje v prostoru.  

 
Ad1. Oddelek za okolje in prostor 
Načeloma obrezovanje večjih vej izvaja izvajalec vzdrževanja občinskih cest s posebnimi škarjami 
oziroma posebnim priključkom. Košnjo izvaja izvajalec košnje z mulčerjem, ki je primeren za manjše 
veje in grmičevje. Zadnja leta ne gre za istega izvajalca, sta pa oba izvajalca odzivna in opravita delo, 
ki se jima naloži. 
 
Ad2. Direktorica OU 
Javni razpis za priznanja Občine Brda bo objavljen v začetku aprila 2018. Kandidate za prejemnike 
občinskih priznanj lahko predlagajo občinski svetniki, politične stranke ter liste in druga 
zainteresirana javnost.  
Strinjamo se, da ima knjiga velik zgodovinski doprinos, vendar je potrebno pri podeljevanju priznaj   
upoštevati pravila iz odloka ter javnega razpisa.  
 
 
Direktorica občinske uprave              ŽUPAN 
        Anita Manfreda                        Franc Mužič 


